

Dokumentnamn Styrelsemöte		Avsnitt / Område Protokoll 2018-xx-xx	
Fastställt av Styrelsen	Datum 2018-08-13	Utgåva 01	Sida / Sidor 1 av 2



Styrelsemöte 20180813

Närvarande:

- Jonas Almarsson
- Petra Almarsson
- Boris Johansson
- Morgan Svensson
- Ola Hanzon
- Linda Persson

1. Ordförande.

- Boris Johansson

2. Val av sekreterare.

- Jonas Almarsson tog på sig uppdraget såsom sekreterare.

3. Val av justerare.

- Petra Almarsson tog på sig uppdraget såsom justerare.

4. Genomgång av föregående mötesprotokoll.

- Endast punkter om festivalloppet.
- Tidtagningssystemet kommer att skötas av Jonas.A, Morgan.S, Peter H och Susanne H
- Morgan Har tryckt upp flyers med info om sommarskoj och om man vill börja träna med Graal, skall delas ut så fort som möjligt.
- Ola har pratat med Sveto om medaljerna, och dom är färdiga. Kanske blir sista året eftersom han går i pension.
- Dela ut medaljer och godispåsar är Ebba färdig att dela ut Wilma? Ola skall Prata med Wilma och se om hon kan.
- Speaker blir Gösta, Ola har pratat med honom och fått klartecken.
- Korvförsäljningen har Tom A hand om, och bredvid har vi en liten kiosk med Ingela B, Petra A, Ebba A och Carolina A.
- Vätskestationer har vi utökat till 3st i år. Det är Gunnar W, Jacob B, Annika B och i målet som P Hanzon tar hand om.
- Tidtagningssystemet fungerade bra med lite? för känsligheten, men behöver testas några gånger till för att känna sig säker.
- Eftersom lastbilsåkeriet har satt upp en elgrind vid gamla transcom, så får vi fråga om vi kan låna parkeringen på bruket. Boris tog på sig detta.
- Ola kollar med Smälänningen om annons till inbjudan i tidningen.
- Nummerlapparna med chip skall samlas in efter målgång och istället erhålls en lott med startnummer på.
- Chippen sätts på plastfickorna till vuxna och ungdomar, knattar sätts dom på en plastlapp och häftas på en nummerlapp vid målgång drar man sen loss lappen med chip.
- Det bestämdes att det skulle köpas in en lång häftapparat för att fästa chipet. (Ola?)
- I framtiden skall vi kalla gruppledarna till möte ett bra tag innan festivalloppet för att se över så vi har bättre koll på organisationen.
- Morgan gör A3 skyltar till delning korta långa banan, Boris fixar stolpar till dom.

Dokumentnamn Styrelsemöte		Avsnitt / Område Protokoll 2018-xx-xx	
Fastställt av Styrelsen	Datum 2018-08-13	Utgåva 01	Sida / Sidor 2 av 2



- Morgan och Ola tog på sig att sätta upp reklamskyltarna till festivalloppet, Jonas A fixar ändring av datum.
- Vi kallar samtliga gruppleddare till möte den 20/8 kl 19.15. Ola pratar med dom.

5.Nästa styrelsemöte.

- 2018-10-03 (OBS! Onsdag).

6.Ordförande vid nästa styrelsemöte.

- Morgan Svensson

Vid protokollet:

Jonas Almarsson

Jonas Almarsson

Justeras:

Petra Almarsson

Petra Almarsson